



Please complete the following form.

**English Translation**

Official Authorisation

The Embassy in Cairo presents its compliments and greetings.

Please note that we have delegated the representatives of Trans Service, Mr. Ali Ikram Mohamed Hussein (Identity Card Number 0100753), Mr. Ahmad Mohamed Ramadan (Identity Card Number 0101551) and Mr. Saeed Mubarak Ahmed (Identity Card Number 0102317) to complete all customs and shipping procedures for the personal effects of Mr/Ambassador/Consul Officer/Embassy in Cairo covered by the relevant shipping number through the delegated port and also act as representatives before customs, warehouses, airlines, shipping agents and the Alexandria Company for Container Terminals International and all official bodies in this matter and for the signing of its sovereignty in this regard.

We confirm that we have delegated these representatives

.....

Embassy in Cairo

Cairo : / / (date)

## تفويض رسمي

بالقاهرة اطيب تحياتها وأرق أمنياتها

تهدى اليكم سفارة

وتحيط سيادتكم علما بأنها قد فوضت السادة شركة ترانس سيرفيس وينوب عنها كلا من السيد / على اكرام محمد حسين بطاقة رقم 0100753 وكذا السيد/ أحمد محمد رمضان بطاقة 0101551 رقم قومي، وكذا السيد/ سعيد مبارك أحمد، بطاقة رقم 0102317 وذلك في إنهاء كافة الاجراءات الجمركية الخاصة بتصدير الامتعة الشخصية الخاصة بالسيد/ سفير/ قنصل/موظف بسفارة بالقاهرة وتمثيل السفارة وسيادته امام الجمارك والمستودعات والخطوط الجوية والتوكيلات الملاحية وشركة الاسكندرية لمحطات الحاويات الدولية وكافة الهيئات الرسمية المتعلقة بهذا الامر. والتوقيع عن سيادته في هذا الشأن, علما بأن الحاوية مغلقة بمعرفة سيادته وعليها ختم السفارة

وهذا تفويض منا بذلك

بالقاهرة

سفارة

القاهرة : / /